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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-04-23, § 14 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 23 april 2020 kl. 16.30 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justering Tisdagen 5 maj 2020, §§ 1-7, 10-12, 14-23, 25-27, 29-31, 

33-36 

  

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 23 april 2020, §§ 8-9, 13, 24, 28, 32 

  

 

Johan Nilsson Anders Göransson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Nilsson (M) ordföranden  
 
Annika Elmlund (M)   
Peter Backlund (L)  
Hampus Rubaszkin (MP)   
Anders Göransson (S)  
Jonathan Metzger (V)   
Christina Wallmark (SD)   

 

 Tjänstgörande ersättare: 
Torsten Lindström (KD) för Bo Sundin (M)  

 

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Johan Castwall, Timmie Aspelin samt 

borgarrådssekreteraren Daniel Carlsson-Mård. 

 

 

 § 14 
Motion av Karin Wanngård (S) om att Stockholm stad bör 
sluta subventionera flygets kostnader. Svar på remiss  
Dnr E2019-04839 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar motionen i enlighet med 

kontorets tjänsteutlåtande. 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 24 februari 2020. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Johan Nilsson m.fl. (M), Peter Backlund (L), 

Hampus Rubaszkin (MP), Torsten Lindström (KD) och 

Christina Wallmark (SD) föreslår (se beslutet). 

 

2) Anders Göransson (S) och Jonathan Metzger (V) föreslår att 

nämnden beslutar att tillstyrka motionen, samt att därutöver 

anföra följande: 

 

Exploateringskontoret anser att arrendeavgiften är skälig. Vi 

delar inte den synen, vilket framgår av vår motion. Stadens 

nettointäkt för hamnen är tre gånger större än intäkten för 

flygfältet, detta trots att alternativanvändningen och de 

negativa effekterna är långt mycket större för Bromma 

flygplats.  

  

Förvaltningen argumenterar vidare att det finns gällande avtal 

och att pacta sunt servanda. Det är förvisso sant men ändrar 

inte det faktum att det är ett för staden dåligt avtal.  

 

Det finns en tydlig majoritet i Sveriges riksdag för att vi ska 

flyga mindre. Det finns likaså en tydlig majoritet i 

Stockholms stadshus som vill utveckla området som idag är 

Bromma flygplats. Swedavia är ett statligt bolag. Det innebär 

att vi har överlappande intressen. Att i det läget bara hänvisa 

till ingångna avtal är att fly från vårt politiska ansvar. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Johan Nilsson (M) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 

ordföranden Johan Nilsson m.fl. (M), Peter Backlund (L), Hampus 

Rubaszkin (MP), Torsten Lindström (KD) och Christina Wallmark 

(SD). 

 
Reservation 

Anders Göransson (S) och Jonathan Metzger (V) reserverar sig mot 

beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Timmie Aspelin 
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